

## Referat fra bestyrelsesmødet 8. august 2023.

1. Valg af dirigent: Hans Jørn
2. godkendelse af referat: godkendt
3. godkendelse af dagsorden: godkendt
4. Nyt fra formand og næstformand, herunder:
  - Orientering fra mødet i Brønderslev omkring oprettelse af et netværk blandt de nordjyske DH-afdelinger
  - Orientering fra dialogmødet med tryghedsgruppen v/næstformanden: ca 100 deltog så det var svært at ytrer sig. En bred skare der skulle tales om. Henrik foreslår at vi skal byde ind med mere om de sårbare unge. Ella mener det er en opgave for LAR. Tryghedsgruppen dækker Nordjylland.
  - Vedhæfter nyt fra formand. Henrik og Lisbeth tager til regionsmøde 7. sept.
5. **Nyt fra handicapråd, Herunder Vesthimmerlands kommunes budget 2024 v/ medlemmer af handicaprådet:** møde 13. juni se referat på hjemmeside. Årlig arrangement droppes i år, der er lavet aftale med Dorthe Birkmose i 2024. Dato er 21. august. Wilhelm reklamer for et foredrag 31. august kl. 14 i aktivitetscentret. Wilhelm sender indbydelse til alle. Mødet i August er et stort møde med mange punkter, desværre er dagsorden kun udkast da handicapchefen holder ferie i denne uge. Ella efterspørger igen nogen til at læse dagsorden og referat fra de forskellige udvalg. Der debatteres om den vederlagsfrie fysioterapi. Jørgen foreslår at vi inviteret en fra Aalborg som har overblik over uddelegering af vederlagsfri fys. i Aalborg Der er mange millioner i spil på budgetmødet, igen kan man orientere sig på kommunens hjemmeside. Ella har læst om de forskellige punkter til næste møde i handicaprådet.
6. **Budgetopfølgning DH Vesthimmerland:** Formanden orienterer om regnskabet, som kasserer har rundsendt.
7. **Nyt fra tilgængelighedsudvalget v/formanden.:** Har kontaktet en person vedr. tilgængelighed, men han ønskede ikke at komme. Har forespurgt om andre DH afdelinger ville være med til at lave et eller andet. Der er tilgængelighedsrevisor i Dansk handicap organisationer. Henrik tager kontakt. Handicapråd og ældreråd laver noget sammen om tilgængelighed. Ingen god tilgængelighed i vores kommune.
8. **Dagsordner fra de politiske udvalg. v/ formand.** Jørgen har studeret de forskellige udvalgs ønsker Orienterer om de forskellige besparelser. Her blev nedsat nogle til at læse dagsordner og referater fra de forskellige udvalg. **Jens Martin.** Børn, familie, skole: **Wilhelm:** Teknik og miljø: Ella: sundhed. **Henrik:** økonomiudvalget. **Jørgen** : kultur og fritid. **Gitte????:** beskæftigelsesudvalg. Orientering skal tilbage til formand for DH og formand for Handicapråd.
9. **Høreforeningens arrangement på stenaldercentret til efteråret V/ Vilhelm:** Udvalget med Vilhelm, Peder og Henrik havde lavet aftale med naturvejleder ved Stenaldercentret. Aftalerne er desværre ikke kommet frem i lyset. Så der var enighed om at vi er nødt til at droppe arrangementet med DH som medarrangør.
10. **nedsættelse af arbejdsgruppe HGP (handicap Grand Prix) 2023 fra kl. 10. til 18.30** Lisbeth Henrik, Jørgen; Jytte og måske Svend. Jørgen indkalder til møde.
11. **Næste møde er den 14. september i Aalestrup.** Der findes et sted hvor alle kan være med.

12. **Evt.** der vedhæftes refusionsbilag til kørsel som I bedes sende retur til enden Jørgen eller Jytte. På opslaget står at der skal være inden for 14 dage efter mødet. Så sørg for at få det sendt